

Redemption Method

Guests who purchase full price regular tickets of “teamLab SuperNature Macao” will receive a redemption voucher upon collection of tickets at Cotai Ticketing Box Office to enjoy **one** of the following offers:

Single admission to Gondola ride, Qube Kingdom, Qube Venetian or Eiffel Tower Observation Deck on level 37.

换领方法

顾客以正价购买「澳门 teamLab 超自然空间」门票，于金光票务领取门票时，将获赠一(1)张换领券(下称“换领券”)，顾客可凭该换领券兑换以下其中一项(选一)景点之免费门票优惠：

贡多拉之旅船票、Q 立方王国门票、历险 Q 立方门票或巴黎铁塔 37 楼观景台门票。

Redemption Voucher terms and conditions

- One voucher is valid for one person only.
- Voucher will be collected at the redemption point.
- All offers are subject to availability and must be used on the validity date only.
- To redeem offer, “teamLab SuperNature Macao” ticket must be presented together with this voucher.
- Voucher is not redeemable for cash, non-refundable and non-transferrable and cannot be replaced if lost or damaged.
- For redemption details and latest updates, please visit www.cotaiticketing.com.
- The decision of Venetian Cotai Limited shall be final in the event of any dispute.

换领券条款及细则

- 每张换领券只限一人使用。
- 此换领券将会于使用时被收回。
- 所有优惠将以现场情况和实际安排而定，及只限发出日当天使用。
- 顾客于换领礼遇时必须同时出示「澳门 teamLab 超自然空间」门票及此换领券。
- 此换领券不能兑换现金，任何损坏残缺或遗失均不作补发。
- 所有更新与换领方法请参阅 www.cotaiticketing.com。
- 威尼斯人路丞股份有限公司保留最终决定权。

Terms and conditions of each offer as follows:

各项景点的条款及细则详列如下：

Gondola Rides terms and conditions

1. Voucher can be redeemed at Emporio Di Gondola at Shop 891, Grand Canal Street, Level 3, Shoppes at Venetian.
2. Gondola Rides operating hours: 12:00pm to 08:00pm.
3. Riding time: 10-12 minutes.
4. Last ride is 15 minutes before canal closed.
5. Guests shall wait in line for their turn.
6. Unescorted children under 12 years of age may not ride a gondola.
7. Guests must follow the directions of the gondoliers and loading dock attendants at all times.
8. Guests must remain seated at all times while inside the gondola.
9. Children must be able to sit upright in a seat unassisted or on an adult's lap.
10. Guests shall keep hands, arms and feet inside the gondola at all times and act in a manner not to cause injury to themselves or others.
11. Individuals who are intoxicated, under the influence of drugs or in any other condition which may impair their mental or physical abilities shall not be admitted to the gondola ride.
12. Gondola Rides Health & Safety Rule and Regulations apply to every gondola passenger.
13. Guests cannot smoke, drink or consume food during the gondola ride and must refrain from dropping litter or other items into the water.
14. Venetian Cotai Limited is not responsible for loss or the damage of personal property.
15. Venetian Cotai Limited reserves the right of admission at its own discretion.
16. Venetian Cotai Limited reserves the right to amend any terms and conditions stated herein, including but not limited to the gondola ride operating hours and riding time at any time without prior notice.
17. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.
18. The decision of Venetian Cotai Limited shall be final in the event of any dispute.

贡多拉船乘坐条款

1. 顾客可到威尼斯人购物中心三楼大运河街 891 号舖 贡多拉礼品及售票廊换领门票。
2. 贡多拉船开放时间：下午十二时至下午八时。
3. 贡多拉船全程乘坐时间大约十至十二分钟。
4. 尾班贡多拉船于停运前 15 分钟开出。
5. 顾客敬请排队轮候登船。
6. 十二岁以下并没有成人陪同的小孩，不可乘坐贡多拉船。
7. 顾客必须时刻遵守船夫和码头工作人员的指示。
8. 乘坐贡多拉船的时候，顾客必须留在座位上。
9. 乘坐贡多拉船的小孩，必须自行坐好或由成人抱在膝上。
10. 旅程中顾客应保持手脚放于船内，避免引致个人或其它人意外。
11. 醉酒、因服食药物或受任何其他可能损害其身心影响下的人士顾客，一概禁止登船。
12. 顾客受贡多拉之旅健康与安全规则和条款约束。
13. 乘坐贡多拉船的时候，顾客禁止抽烟或饮食，并严禁乱抛垃圾或其它物品到运河之中。

14. 威尼斯人路氹股份有限公司不承担任何损失或个人财物的损坏。
15. 威尼斯人路氹股份有限公司保留对登船安排的决定权。
16. 威尼斯人路氹股份有限公司保留随时更改此本条款及细则的权利，包括不限于贡多拉之旅营运时间及班次，恕不另行通知；
17. 本条款及细则之中英文版本如有差异，一概以英文版本为准。
18. 如有任何争议，威尼斯人路氹股份有限公司保留最终决定权。

Eiffel Tower terms and conditions

1. Eiffel Tower operating hours: 12:00pm – 08:00pm (last entry 45 minutes before closing), subject to weather conditions.
2. Guests must present this voucher at the 6/F Ticketing counter, which is accessible via the 5/F Eiffel Tower Souvenir Shop 550 E.
3. Venetian Cotai Limited reserves the right to change the Terms and Conditions at any time without prior notice.
4. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.
5. The decision of Venetian Cotai Limited shall be final in the event of any dispute.

澳门巴黎铁塔条款及细则

1. 巴黎铁塔开放时间：下午十二时至下午八时（最后入场时间为关闭前 45 分钟），且视乎天气情况而定。
2. 顾客可在 6 楼票务处换取巴黎铁塔门票，请经由 5 楼巴黎铁塔 550 号铺到 6 楼票务处。
3. 威尼斯人路氹股份有限公司保留随时更改本条款及细则之权利，而毋须另行通知。
4. 本条款及细则之中英文版本如有差异，一概以英文版本为准。
5. 如有任何争议，威尼斯人路氹股份有限公司保留最终决定权。

Qube Venetian & Qube Kingdom terms and conditions

1. Operating hours: 11:00am to 07:00pm.
2. Location:
 - Venetian Qube – The Venetian Macao Resort, Level 5 - accessible via hotel south suites elevator (Hotel Guest access). Access via Grand Canal Shoppes (Level 3) at San Luca Canal, next to shop 957 (Day Visitor access)
 - Qube Kingdom – Level 6, The Parisian Macao.
3. Adults and children must wear socks.
4. Guests agree to abide by all rules and regulations as published and amended by Qube Management.
5. Venetian Cotai Limited reserves the right to change the Terms and Conditions at any time without prior notice.
6. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.
7. The decision of Venetian Cotai Limited shall be final in the event of any dispute.

历险 Q 立方及 Q 立方王国条款及细则

1. 开放时间：上午 11 时至下午七时
2. 地点：
 - 历险 Q 立方：澳门威尼斯人渡假村搭乘南翼套房电梯至 5 楼（酒店住客入口）。或经由大运河购物中心 3 楼，圣路卡运河段的 2610 号舖旁进入（日间访客入口）。
 - Q 立方王国：澳门巴黎人酒店 6 楼。
3. 成人及儿童进入游乐场前需穿着袜子。
4. 顾客必须同意遵守 Q 立方发佈和修订的所有规则和条款。
5. 威尼斯人路氹股份有限公司保留随时更改本条款及细则之权利，而毋须另行通知。
6. 本条款及细则之中英文版本如有差异，一概以英文版本为准。
7. 如有任何争议，威尼斯人路氹股份有限公司保留最终决定权。